
 

Comissió d’Associacions 

Acta 5-2022/2023 

Lloc: Barcelona, UPF, 40.246 

Hora d’inici: 16:15h 

Hora final: 17:10h 

Data: 08/05/2023 

 

Ordre del dia 

1r. Feedback Mostra 

2n. La Benvinguda 

3r. Convocatòria d'ajuts 

4t. Precs i preguntes 

 

Assistència 

Assisteixen presencialment les següents persones en representació de les següents 

associacions: 

- Max Garcés, Front d’Estudiants 

- Miguel Berros, Front d’Estudiants 

- Marina Grau, Deba-t.org 

- Eduard Mestre, Pompeu Reserch Club 

-  Aritz Blanco, ESN Barcelona UPF 

- Jaume Mitjans, AREI 

- Muriel Riera, Bcn Debating Society 

- Alice Ehencea, Bcn Debating Society 

- Hugo Gonzalez Escapa, S’ha Acabat. 

- Alejandro Fernàndez, S’ha Acabat. 

 

Assisteix online la següent persona representant la següent associació: 

- Amàlia Cillero Prandi, L’Universitari 

 

També assisteixen: 

- Marc Velasco, Representant de les Associacions al CEUPF 

- Josep Vila, Estudiant en pràctiques. 

 

Desenvolupament de la sessió i acords 

 

1r. Feedback Mostra d’Associacions 

Es fa una petita enquesta sobre la valoració de La Mostra. 

ESN pregunta com va funcionar La Mostra al campus del Poblenou al que Deba-t.org, 

respon que hi havia poca participació tant com de públic com d’associacions. 

ESN demana perquè es va fer a les 8:45h una reunió preparatòria i que s’hauria d’haver 

convocat amb més antelació. 

S’ha acabat es suma a les dues crítiques anteriors. 

BDS creu que els cartells, que eren els mateixos que l’any anterior, eren poc explicatius 

El Representant de les Associacions pregunta si el grup de treball era útil. ESN creu que 

seria millor organitzar-ho tot fer-ho directament amb la Comissió d’Associacions  



 

Estudiant en pràctiques, destaca la manca d’implicació de les associacions per a tirar 

endavant el projecte. 

Respecte la Difusió, BDS diu que s’hauria d’empaperar tot el campus i que els comptes 

oficials de la UPF i les associacions s’haurien d’implicar en la difusió. També que 

hauríem de demanar als delegats que ho facin arribar al seu grup. 

Respecte l’horari, potser era excessiu venir a les 8.45, reconeix el Representant, potser 

s’hauria d’enviar un missatge, però que s’havien de muntar totes les taules i tancar la 

distribució. Respecte Poblenou, s’haurà de plantejar horari perquè hi hagi més 

participació. 

ESN proposa fer reunió amb vicerector i direcció de campus per demanar certes coses 

com el poder posar música per amenitzar el dia. 

El Sorteig sembla bona idea en termes generals però s’hauria de fer més publicitat i fer-

ho clar, potser demanar menys tiquets per entrar. 

 

2n. La Benvinguda 

ESN creu que no va funcionar l’any passat perquè no estava clar que fer amb els 

estudiants quan arribaven. Caldria millorar la comunicació interna i la comunicació amb 

el SACU. L’Universitari opina el mateix i demana més espai per a les associacions. 

Deba-t.org diu que potser estaria bé separar-ho de La Benvinguda i fer-ho en una 

setmana diferent perquè els estudiants arribaven cansats i ja amb molt informació. 

BDS concorda amb l’expressat, i opina que estaria bé reduir el nombre de dies per a 

concentrar-ho tot i que no hi hagi dies buits on ningú passa per les associacions. 

L’Estudiant en Pràctiques, explica el plantejament d’aquest any on destaca la voluntat 

d’integrar més les associacions en el circuit pompeulàndia, així com, la conseqüent 

necessitat de que les associacions estiguin implicades durant els dies de La Benvinguda 

i en l’organització prèvia durant l’estiu. 

ESN demana a les associacions que s’impliquin. 

 

3r. Ajuts a les associacions 

El Representant explica que, informat pel SACU, el Vicerector Sergi Torner, durant la 

mostra d'associacions, va tenir diversos inputs d'associacions que demanaven tenir una 

única convocatòria anual d'ajuts i demana a les associacions presents que opinin al 

respecte.  

ESN i L’Universitari expliquen que prefereix dues convocatòries que els va millor per 

afers organitzatius.  

Deba-t.org, en línia de l’anterior, explica que és millor fer dues convocatòries i que de 

fet si fossin 3 per coincidir amb el calendari de trimestres, millor, i que si són dos els 

aniria millor si fossin al 2n i al 3r trimestre i no al 3r i al 1r del següent. 

BDS creu que els terminis de liquidació no haurien d’estar a tocar d’exàmens.  

 

4t. Valoració SACU 

El Representant de les Associacions explica que el SACU enviarà a final de curs una 

enquesta de valoració adreçada a les associacions per intentar tenir un retorn real sobre 

el funcionament del seu servei. 

 

5t. Precs i preguntes 

No hi ha precs i preguntes  



 

 

Havent-se tractat tots els afers de l’ordre del dia, a les 17:10, s’aixeca la sessió de la 

Comissió d’Associacions de dia 8 de maig de 2023 el contingut de la qual queda 

recollida en aquesta acta de dues pàgines, signada a continuació. 

 

 

 


